
Zápis z XIX. Veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 6.12.2021

Zasedání zahájil starosta Jiří Petráček, konstatoval, že XIX. veřejné zasedání bylo řádně
svoláno, infon~ace o místě a době konání zasedání byla zveřejněna v souladu se zákonem Č.
128/2000 Sb, o obcích. Dále konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, omluven byl
pan Petráček D, Rosenbaum a Loskot, zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. Paní Malecká
se omluvila za pozdní příchod s ohledem na zaměstnání a její pracovní dobu. Jednání se
účastnila fyzicky od bodu 5. projednání rozpočtu obce. Dále bylo jednání vedeno v počtu 8
členů zastupitelstva obce. Z řad veřejnosti se na zasedání nikdo nedostavil. (prezenční
listina, příloha Č. 1).

Před samotným projednáním k programu zasedání se starosta dotázal ověřovatelů zápisu
z XVIII. Veřejného zasedání zastupitelstva obce, zda mají k zápisu připomínky. Ověřovatelé
zápisu žádné připomínky neměli.

Dále určil ověřovatele zápisu, návrhovou komisi a zapisovatele.

Jako ověřovatele zápisu určil paní Somolovou a pana Slunečka, jako předsedu návrhové
komise pana Uldrycha a členy pana Pondělíčka a pana Zábranského. Jako zapisovatele pana
Jiřího Petráčka.

Následně byl předložen ke schválení program jednání

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele
3. Schválení programu
4. Rozpočtové změny
5. Rozpočet obce pro rok 2022
6. Různé: Dodatky smluv o dílo a kupních smlouvách

Nájemní smlouva na pronájem nebytových prostor č.p. 32
Smlouva o smlouvě budoucích (CEZ)
Učetní uzávěrka obce za rok 2020
Pověření inventární komise

7. Diskuze
8. Závěr

Jelikož k navrženému programu nebyly žádné připomínky bylo o něm hlasováno
Pro: 7 Proti: O Zdržel se hlasování: O

Program jednání byl přijat tak jak byl navržen, jelikož bod č. 2 a 3 byl již projednán v rámci
zahájení zasedání bylo pokračováno bodem č. 4. schváleného programu.

4. RozpoČtové změny
Starosta předložil rozpočtové změnu týkající se navýšení finančních prostředků na výstavbu
dětského hřiště a sběrného dvora. Jedná se o dotační stavby, na které jsme doposud neobdrželi
finanční prostředky.
K rozpočtové změně nebyly dotazy, a proto bylo hlasováno o jejím schválení
Pro: 7 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Rozpočtová změna byla schválena.



5. Rozpočet
V bodě 5. programu byl předložen návrh rozpočtu obce pro rok 2022. Rozpočet je sestaven
jako schodkový s příjmy 24 mil. Kč a výdaji 45 mil. Kč. Rozdíl ve výši 24 mil. Kč bude
hrazen z přebytku hospodaření z minulých let. Starosta vysvětlil jednotlivé položky rozpočtu.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Schodkový rozpočet obce byl schválen

6. Různé
Byl projednán dodatek smlouvy o dílo č. 1 o změnč termínu dokončení stavby do 15.12.2021
s firmou Ekostavy Louny s.r.o., na výstavbu sběrného dvora. Byly předloženy důvody proč
došlo ke zpoždění stavby. V diskuzi se všeobecně projednávalo následné provozování
sběrného dvora, případné omezení množství odpadů a další. Následně bylo hlasováno
k dodatku.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Dodatek Č. 1 smlouvy byl schválen

Dále byl projednán dodatek kupní smlouvy o dílo Č. I o změně termínu dodání hasičského
vozidla do 30.11.2021 s firmou THT Polička z důvodu celosvětového nedostatku čipů.
Vozidlo bylo dodáno k 30.11.2021. Nyní probíhá vyřizování dokladů pro přihlášení vozidla a
další následné úkony aby mohlo být vozidlo zařazeno do činnosti záchranného systému. Na
pořízení byla obci poskytnuta dotace vod Středočeského kraje v částce 300.000,- Kč.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Dodatek ~. I smlouvy byl schválen

Další projednávaný dodatek kupní smlouvy č. 1 ohledně změny dodávaného kontejneru na
papír s furnou MEVA-TEC s.r.o. Roudnice n. Labem s.r.o., ze zasíťované stěny na plnou
stěnu v rámci vybavení sběrného dvora
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Dodatek č. 1 smlouvy byl schválen

Na základě žádosti byl projednán pronájem ~4 objektu č.p. 32. Navržená nájemní smlouva na
pronájem 1/2 nebytových prostor v č.p. 32 pro pana V. za 1.000,- Kč měsíčně od 1.1.2022
byla schválena.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Nájemní smlouva byla schválena

Pro připojení nových stavebních pozemků byla vypracována a předložena Smlouva o budoucí
smlouvě o zřízení věcného břemena pro zřízení přípojek el. Č. IV-12-602973 1 se společností
CEZ Distribuce, a.s. na pozemek v majetku obce p.č. 137/6
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Smlouva o budoucí smlouvě s CEZ distribuce, a.s. byla schválena

Dne 6.12.2021 proběhl dílčí audit hospodaření obce ze strany Středočeského kraje. Při
kontrole bylo zjištěno, že nebyla schválena účetní uzávěrka obce za rok 2020. V květnu 2021
bylo schváleno hospodaření obce s výhradou, ale bylo opomenuto schválení účetní uzávěrky,
proto o ní bylo hlasováno
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Učetní uzávěrka obce za rok 2020 byla schválena



Posledním bodem jednání bylo pověření inventurní komise ve složení Pondělíček, Zábranský,
Somolová provedením inventarizace majetku obce dle plánu inventur
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Inventarizační komise byla schválena

7. Diskuze
Starosta informoval o prosincových akcích a novoročním pochodu na Louštín. Pan Zábranský
znovu otevřel diskuzi ke sběrnému dvoru.
Jelikož se nikdo další do diskuze nepřihlásil, požádal starosta předsedu návrhové komise o
přečtení usnesení z dnešního veřejného zasedání a následně v 19:00 hodin zasedání ukončil.

Zapsal 7.12.202 1 Jiří Petráček

Ověřovatelé zápisu: Jana Somolová

Josef Slunečko


